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Protokół L sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia 29 grudnia 2022 roku 

 

   Obrady pięćdziesiątej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie rozpoczęły się o godzinie 900         

i trwały do godzinny 10 30. W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych zgodnie z listą obecności 

( nieobecny radny: Zbigniew Woldański ).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

3. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy,  

5. Monika Kowalska – Naczelnik SO, 

6. Grzegorz Ślusarczyk - Naczelnik Wydziału OR, 

7. Arkadiusz Milewski  – Z- ca Dyrektora SCO we Włoszczowie , 

8. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO,  

9. Iwona Boratyn – Rzecznik Prasowy Gminy Włoszczowa, 

10. Konrad Kokowski – Adwokat.  

       

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz .  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady pięćdziesiątej sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we 

Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 14 radnych i obrady                      

są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący-Rady - zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad. Zaproponował zmianę w porządku obrad polegającą na wycofaniu                   

w punkcie 5.3 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2022-2029 a wprowadzić w punkcie 5.3 projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2022. 

Przewodniczący Rady - poddał pod głosowanie  przyjęcie porządku obrad wraz z wprowadzoną 

zmianą. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami ”za” (jednogłośnie) przyjęła 

nowy porządek obrad. 

Porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu XLIX sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał  XLIX sesji Rady Miejskiej.  

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Włoszczowa, 

2) przyjęcia na 2023 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Włoszczowa oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie 

przyznawane, 
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3) ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2022, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa                       

na 2022 rok, 

5) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2023-2035, 

6) uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2023 rok. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad.   

                                                                                                                                                                                                                  

Do punktu 3     

Przyjęcie  protokołu XLIX sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Radych informując, iż protokół  XLIX  sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 25 listopada 2022 r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag. Zapytał czy są  uwagi 

co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół 

poddany został pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami ”za” (jednogłośnie)  przyjęła 

protokół XLIX sesji  Rady Miejskiej VIII kadencji z dnia 25 listopada 2022 r.  

Do punktu 4 

Informacja  z realizacji uchwał XLIX sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza Gminy Włoszczowa o przedstawienie informacji 

z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XLIX sesji Rady Miejskiej w dniu 25 listopada 2022 r. podjęto                 

12 uchwał, które zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Włoszczowa      

i  przekazano w dniu 25 listopada 2022 r.: 

- 9 uchwał do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego,  

- 5 uchwał Wojewodzie Świętokrzyskiemu. 

W dniu 29 listopada 2022 roku 6 uchwał Regionalnej Izbie Obrachunkowej.  

Burmistrz przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na XLIX sesji Rady Miejskiej. 

Poinformował również, że w okresie między sesjami wydał 20 zarządzeń dotyczących 

funkcjonowania urzędu i jednostek organizacyjnych.  

 

Do punktu 5 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż projekty uchwał wraz z uzasadnieniem otrzymali  

Radni w przesłanych materiałach. Projekty uchwał były szczegółowo omawiane na posiedzeniu 

stałych Komisji Rady. Dodał, że poddawane będą pod głosowanie w kolejności wymienionej 

w porządku obrad.   

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Do punktu 5.1 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Włoszczowa 
Przewodniczący Rady – zapytał, czy są  pytania do projektu uchwał, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr L/319/22 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Włoszczowa. 

Do punktu 5.2 

przyjęcia na 2023 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Włoszczowa oraz specjalności i form 
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kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy są  pytania do projektu uchwał, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr L/320/22 w sprawie przyjęcia na 2023 rok planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Włoszczowa oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie 

przyznawane.   

Do punktu 5.3 

ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2022  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały. 

Radna Anna Błaszczyk – powiedziała, że w tym punkcie ustala się wykaz wydatków 

niewygasających z upływem roku z przeznaczeniem na zakup i montaż wiat śmietnikowych. 

Poinformowała, iż na komisjach problem zakupu i montażu wiat śmietnikowych został podjęty              

i wyjaśniony. Dodała, iż wiaty śmietnikowe będą zakupione na osiedle Brożka                                            

i Broniewskiego. Poprosiła aby w przyszłym roku kalendarzowym zamontowano wiaty 

śmietnikowe na ulicy Śląskiej.  

Sławomir Owczarek (Dyrektor Biura ds. Inwestycji) -  wyjaśnił, iż pierwsze wiaty które zostały 

wykonane we Włoszczowie  powstały w ramach rewitalizacji. Teren rewitalizacji był 

wyznaczony zgodnie z przepisami. Część wiat gmina zakupiła z własnych środków                            

i konsekwentnie będą robione na poszczególnych osiedlach. Zaznaczył, iż wiaty będą 

sukcesywnie stawiane wszędzie w takiej ilości na jaką będzie stać budżet gminy.    

Przewodniczący Rady - zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono.  

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr L/321/22 w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2022. 

Do punktu 5.4 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2022 rok  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr L/322/22 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa 

na 2022 rok. 

Do punktu 5.5 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2023-2035 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr L/323/22 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na 

lata 2023-2035. 

 Do punktu 5.6 

uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2023 rok  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały. 

Radny Piotr Turczyński - powiedział, że przedstawi powody, dlaczego będzie głosował 

przeciwko uchwaleniu budżetu na 2023 rok. Wyjaśnił, iż  największym problemem  budżetu 

jest deficyt, który wynosi  ¼ wydatków budżetu. Dodał, iż sposób finansowania jest inny niż   
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w poprzednich latach. Stwierdził, iż w poprzednich latach sukcesywnie były pozyskiwane 

środki zewnętrzne i udawało się je pozyskać.  

Grzegorz Dziubek (Burmistrz) – odniósł się do wypowiedzi radnego Piotra Turczyńskiego. 

Wyjaśnił, że co roku na uzupełnienie deficytu wskazywanie jest zaciągnięcie kredytu, który 

nigdy nie był zaciągany. Dodał, iż z środków zewnętrznych na realizację zadań było  korzystane 

wtedy kiedy były dostępne i można było z nich skorzystać. Przypomniał również aby pozyskać 

środki dana inwestycja musi wpisać się w kryteria ogłoszonego programu unijnego czy 

rządowego.   

Przewodniczący Rady- – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Poprosił Wysoką Radę o zwolnienie z czytania projektu uchwały z uwagi na obszerną treść          

i przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12  głosami ”za” 1 głos ( przeciw) 1 głos 

(wstrzymał się) podjęła uchwałę Nr L/324/22  w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Włoszczowa na 2023 rok.  

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz) – podziękował za przyjęty budżet, który był sporządzany             

w trudnej sytuacji gospodarczej i społecznej. Podkreślił, iż jest do duże wyzwanie dla 

burmistrza oraz całego zespołu ale wierzy, że pomimo trudności które czekają sprostamy. 

Zaznaczył, że  samorządowcy z dużych i mniejszych miast również twierdzą, że takiego 

tworzenia budżetu jak na 2023 rok nie było galopująca inflacja, sytuacja społeczna                            

i gospodarcza ma niewątpliwie duży wpływ. Podkreślił, że w gminie  najważniejsi są 

przedsiębiorcy, którzy płacą podatki, dają  miejsca pracy i to dzięki nim są wpływy. Dodał, iż 

ze strony samorządu zostało wszystko zrobione aby przedsiębiorczość w gminie się utrzymała. 

Zaznaczył, że w głównej mierze jest to też rola państwa aby wspierała przedsiębiorców. 

Podkreślił, że wierzy iż wspólnie z radnymi oraz z zespołem uda się zrealizować budżet  oraz 

zamierzone inwestycje.  

Do punktu 6 

Sprawy Różne 

 

Przewodniczący Rady-  zapytał burmistrza czy ulegną zmianie stawki za odpady komunalne. 

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz) – powiedział, że samorząd wychodzi pozytywnie dla 

mieszkańców i stawka zostaje utrzymana na tym samym poziomie co była do tej pory.  

Ryszard Karpiński (Sołtys) – zapytał kto odpowiada za odśnieżanie dróg. 

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz) – powiedział, że na stronie internetowej zamieszczony jest  

numer telefonu  do osoby odpowiedzialnej za odśnieżanie. Dodał, że miesiącu wrześniu był 

ogłoszony przetarg na zimowe odśnieżanie dróg i zgłosił się tylko jeden wykonawca. Wyjaśnił, 

że załamanie dotyczące odśnieżania nie wynikało z przyczyn gminy.  

Radny Piotr Turczyński – dodał, że wszyscy widzieli, iż odśnieżanie dróg było katastrofą. 

Wspomniał, iż na komisjach była dyskusja, która dotyczyła odśnieżania  dróg w gminie                 

i kosztów związanych z odśnieżaniem.  

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz) – powtórzył,  że każde zadanie realizowane jest w trybie 

zamówień publicznych i kwoty jakie są ponoszone za zadanie wynikają  tylko i wyłącznie              

z zamówienia. 

Radny Jerzy Wiśniewski -  wyjaśnił, że na komisjach była  wywołana dyskusja dotycząca  złego 

stanu  utrzymaniu czystości i porządku dróg w gminach oraz padły propozycje, pomysły                

i ustalenia, że  w przyszłym roku  taka sytuacja się nie powtórzy.  

Radna Anna Błaszczyk – powiedziała, że mamy problem ogólnoświatowy gdzie wszyscy nawet 

na samorządy został nałożony obowiązek zmniejszenia zużycia prądu.  Dodała, iż uważa że 

rynek powinien być bardziej oświetlony. Iluminacje świąteczne powinny być nowocześniejsze,  

powinny pozwalać poczuć klimat świąt, radość, zadowolenie i dawać pozytywną energię. 

Radna zapytała o:   

 koszt energii  iluminacji z 2021r.,  

 oszczędności związane wyłączaniem oświetlenia ulicznego nocą.  
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Grzegorz Dziubek ( Burmistrz) – powiedział, że rozporządzenie nakłada na samorządy 

obowiązek 10% zmniejszenia zużycia energii elektrycznej. 

Dariusz Górski ( Skarbnik ) – odniósł się do luminacji świątecznych. Wyjaśnił, że na 

iluminacjach świątecznych nie ma podliczników więc nikt nie jest w stanie tego  precyzyjnie 

podać. Natomiast oszczędność energii ulicznej w nocy można policzyć, będą to wyliczenia 

szacunkowe.  

Radny Piotr Turczyński -  zapytał czy ustawa obliguje szkoły, remizy strażackie, oświetlenie 

ulic i dróg do oszczędzania ?  

Henryka Skiba ( Sekretarz) -  powiedziała, że ustawa nie obejmuje szkół, remiz strażackich, 

oświetlenia ulic oraz dróg. Natomiast wynika z wyjaśnienia ministra, które ukazało się na 

stronie ministerstwa klimatu.  

Radny Piotr Turczyński – zapytał czy monitoring miejski działa w godzinach kiedy oświetlenie 

jest wyłączane i czy kamery dostosowane są do ciemności. 

Sławomir Owczarek  ( Dyrektor ds. Inwestycji ) – powiedział, że do każdego zestawu kamer 

zainstalowany jest osobny podlicznik i zasilanie. W ramach rewitalizacji kamery były tak 

dobrane aby mogły filmować w dzień i w nocy.  

Radny Roman Sybis – podziękował za doświetlenie części osiedla Armii Krajowej od strony 

północnej oraz poprosił o ustawienie znaku drogowego D-40 strefa zamieszkania przy wjeździe 

od strony ulicy Kusocińskiego. Przyczyni się do zwiększenia bezpieczeństwa mieszkańców. 

Jarosław Czechowski ( Przedsiębiorca) – powiedział, że koniec roku sprzyja do refleksji 

podsumowań oraz wyciągania wniosków i potrzeb na przyszłość. Przypomniał, że mija 7 lat  

kiedy radni  podjęli  uchwałę na doprowadzenie energii cieplnej do miasta Włoszczowy. Dodał, 

że magistrala przez ten okres  nie była docieplana, poprawiana i są duże straty. Czas najwyższy 

coś zrobić, ponieważ po ostatniej podwyżce GJ podrożał o 207 %. Dodał, że ogrzewanie 

gazowe jest tańsze niż w magistrali.  Zwrócił się po raz kolejny z prośbą do radnych                          

o rozważenie problemu. Wspomniał, iż przy szpitalu jest kotłownia gdzie wystarczy wstawić 

tylko piece. Wyjaśnił, iż ze starostwem prowadził rozmowy aby powołać spółkę w celu 

dostarczania ciepła mieszkańcom. Natomiast prawo w Polsce jest takie, że starostwo nie ma      

w zadaniach własnych dostarczania ciepła dla mieszkańców. Również wspólnoty 

mieszkaniowe nie mogą powoływać i tworzyć spółek, ponieważ mają ograniczone prawa 

rzeczowe. Na koniec podkreślił, że  trzeba szukać porozumienia i drogi wyjścia.  

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz) –  odniósł się do wypowiedzi przedmówcy: powiedział, że  wie 

iż jest to problem i stosowne rozwiązania przedstawi opierając się na konkretnych analizach  

faktach oraz cenach.  

Radny Jerzy Wiśniewki – powiedział, że pan Czechowski nie ma racji  odnośnie cen gazu.  

Wyjaśnił, iż ceny gazu dla odbiorców indywidualnych zostały zamrożone przez rząd                        

i  wspólnoty mieszkaniowe zaliczają się również tak jak zwykły mieszkaniec i korzystają                 

z zamrożenia cen.  

Przewodniczący Rady-  złożył życzenia  na rok 2023 w imieniu własnym oraz radnych. Życzył 

dużo zdrowia spełnienia wszystkich planów, celów i wejścia na nowy rok 2023 z wiarą                    

i nadzieją. 

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz) – podziękował za mijający rok za wspólnie bycie razem                 

w trudnym czasie pandemii, kryzysu i wojny. Podkreślił, że razem  udało się zrealizować 

zadania oraz zaspokajać potrzeby mieszkańców.  

Do punktu 7 
Przewodniczący Rady  - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął obrady 

pięćdziesiątej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

 

   

   Protokołowała                                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej  

  

/-/  Monika Kozieł                                                                   /-/ Grzegorz Dudkiewicz                                                           
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